
Title (en)
Electrode for high pressure discharge lamp

Title (de)
Elektrode für eine Hochdruckentladungslampe

Title (fr)
Electrode pour lampe à décharge à haute pression

Publication
EP 1439567 A2 20040721 (DE)

Application
EP 03029105 A 20031217

Priority
DE 10301478 A 20030116

Abstract (en)
The electrode consists of a pen like shaft (7) with a head (8). The electrode forms a vessel (9) for an emitter at the area of the discharging end. A
bore is provided in the vessel and filled with emitter material. The vessel forms a collar at its discharging end face. The inner collar part is bent in a
convex manner towards the bore. The outer collar part is bent in a convex manner towards the side wall of the vessel.

Abstract (de)
Die Elektrode besteht aus einem stiftförmigen Schaft (7) und einem Kopfteil (8), wobei die Elektrode im Bereich ihres entladungsseitigen Endes
ein Gefäß (9) für einen Emitter bildet, in dem eine Bohrung (16) angebracht ist, die mit Emittermaterial (10) gefüllt ist. Das Gefäß bildet an seiner
entladungsseitigen Stirnfläche einen Kragen, mit einem inneren Kragenteil (13) das zur Bohrung hin konvex gekrümmt ist und einem äußeren
Kragenteil (14), das zur Seitenwand des Gefäßes hin konvex gekrümmt ist. <IMAGE>
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